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Picture Description1)

A low-angle shot of modern buildings against a cloudy sky, creating a stark and dramatic architectural
composition.

Analysis1)

This photograph presents a dramatic, low-angle perspective of modern architecture against a backdrop
of overcast sky. The sleek, curved facade of a contemporary building dominates the right side of the
frame, its grid pattern of windows catching the light. In contrast, the left side features a sharp, angular
structure with a similar grid design, contributing to the overall geometric aesthetic. The high contrast
and monochromatic palette emphasize the stark beauty and imposing scale of the buildings, creating a
sense of urban grandeur and modern abstraction.

Frank Titze / WIDE-ANGLE - Justinus-Kerner-Weg 2 - 89171 Illerkirchberg, Germany - sales @ wide-angle.de

©Frank Titze 1983-2025. All rights reserved. - Artwork Data Sheet - 25.06.25

https://wide-angle.de/e/d001496.html
https://frank-titze.art/e/d001496.html
https://frank-titze.art
https://wide-angle.gallery
mailto:sales @ wide-angle.de


001496 - Grey

Picture Data

Type / Size By Web Link

Exposure Digital Frank Titze
Developing — —
Enlarging — —
Scanning — —
Processing Digital Frank Titze

Exposure Processing Published

Dates 08/2013 08/2013 10/2013

Width Height Bits/Color

Original Size 7360 px 4912 px 16

Ratio ca. 1.50 1 —

Exposure 24x36 mm

Location +48.39774, +9.98535

Title (German) Grau

Remarks

1)Text is AI generated - NOT reviewed and/or corrected
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      A low-angle shot of modern buildings against a cloudy sky, creating a stark and dramatic architectural composition.
    
    
      Eine Aufnahme aus niedrigem Winkel von modernen Gebäuden vor einem bewölkten Himmel, die eine krasse und dramatische architektonische Komposition erzeugt.
    
    
      This photograph presents a dramatic, low-angle perspective of modern architecture against a backdrop of overcast sky. The sleek, curved facade of a contemporary building dominates the right side of the frame, its grid pattern of windows catching the light. In contrast, the left side features a sharp, angular structure with a similar grid design, contributing to the overall geometric aesthetic. The high contrast and monochromatic palette emphasize the stark beauty and imposing scale of the buildings, creating a sense of urban grandeur and modern abstraction.
    
    
      Diese Fotografie präsentiert eine dramatische Perspektive aus niedrigem Winkel auf moderne Architektur vor einem Hintergrund bedeckten Himmels. Die elegante, geschwungene Fassade eines zeitgenössischen Gebäudes dominiert die rechte Seite des Bildes, wobei das Rastermuster der Fenster das Licht einfängt. Im Kontrast dazu zeigt die linke Seite eine scharfe, kantige Struktur mit einem ähnlichen Rasterdesign, das zur gesamten geometrischen Ästhetik beiträgt. Der hohe Kontrast und die monochrome Farbpalette betonen die krasse Schönheit und den imposanten Maßstab der Gebäude und erzeugen ein Gefühl von urbaner Erhabenheit und moderner Abstraktion.
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